
 

Föräldramöte Team 12 

Plats: Björkängshallen 

Tid: 2018-11-24 

Syfte: Allmän information 

 

● Inledning 

 

Presentation av de föräldrar som jobbar med laget. 

 

Chrisdoffer Håkansson Lagledare 

Evelina Håkansson Lagledare 

Andreas Tingsborg Huvudtränare 

Niklas Eriksson Istränare 

Andreas Sundkvist Istränare 

Robert Arvekvist Istränare 

Patrik Lundqvist Istränare 

Daniel Lindholm Roman Istränare 

Materialare Materialare 

Amanda Andersson Lagledare (ej närvarande) 

 

- Sara Ridderlund är ny sportchef för ungdom i föreningen och presenterade sig på mötet. 

 

- Ulf Gresté är marknadschef och sponsoransvarig i föreningen och presenterade sig på 

mötet. 

 

- 21st spelare är registrerade just nu. Det är viktigt att alla som avser fortsätta spela 

registrerar sig och betalar medlemsavgift. Detta för att försäkringar ska gälla om det händer 

något på isen.  

 

● Ekonomi 

 

- En lagkassa har startats. Det är lagen själva som bekostar material och utgifter kring laget 

som tex vattenflaskor, tejp, resor, cupavgift, domare, skridskoslip etc. Därför är det viktigt att 

komma igång med en lagkassa i tidigt skede.  Det är laget som bestämmer själva hur 

pengarna ska nyttjas.  

 

- 300 kr per termin och spelare ska sättas in i lagkassan för denna säsong. 

 

- Kassör till laget sökes. Vid intresse hör man av sig till Chrisdoffer på mailadress: 

Huddingehockeyteam12@gmail.com  

 

- Varje spelare ska sälja 4 st rabatthäften. Det inbringar 6000 kr till lagkassan.  

 



 

 

- Mer information om lagkassan och rabatthäften kommer att skickas ut. 

 

●  Riktlinjer 

 

 - Niklas Eriksson pratar hur tränarna ser på hockey som en viktig del i barnens utveckling. Att 

barnen får känna laganda och vara del av en gemenskap. Fokus är att barnen har roligt och 

lär sig åka skridskor. Tränarna har tagit fram regler/riktlinjer som ska följas så alla kan 

fokusera på det som är viktigt:  

 

Regler iom träning 

* Kom i tid till träningarna. 30 min innan så man hinner ta på sig och även socialisera med 

sina kompisar. 

* Duscha efter träningarna. 

* Inga föräldrar i båset. 

* Efter jul ska barnen klara sig ensamma i omklädningsrummet. 

* Utvisning införs from nu på träningarna för de barn som inte sköter sig.  

* Viktigt att man pratar med sina barn hemma om att lyssna på tränarna och följa regler.  

 

- Istiderna på onsdagar och lördagar gäller tillsvidare. Diskussion kring onsdagsträningarna 

där många har svårt att hinna med. Onsdagsträningarna upplevs även som rörigare och det 

är bra om barnen hinner få i sig extra energi innan träningen.  

 

- Fråga om man kan byta istid på onsdagar med någon äldre grupp där barnen kan ta sig 

själva till och från träningen. Förslag kan lämnas in till föreningen som tar upp på möte.  

 

  

● Övrigt 

 

- Vi behöver rekrytera nya spelare till laget. Många barn slutar och vi kommer att behöva en 

större trupp om vi ska ha ett lag om ett par år. Det finns reklamlappar att få av lagledarna 

som man kan placera ut där det passerar mycket barn. Det finns även personliga lappar att få 

som man kan ge till kompisar. Fråga om föreningen kan göra ett utskick till 12:or i området 

ska tas upp med Sara.  

 

 

 

 

Tack alla föräldrar och ledare för ett bra möte.  

 

Patrik Lundqvist 

 

 

 

 


